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اینکه در خبرها میگویند در قسمت بالایی ساختمان منبع گازوئیل وجود داشته برای آن است که بگویند اهالی ساختمان

بیاحتیاطی کرده و طبق معمول تقصیر را به گردن مردم بیندازند.

با برخورد عاطفی این مشکلات حل نمیشود؛ 

یک عضو شورای شهر گفت: باوجود سخنرانیهای پرهیجانی که انجام میدهیم ظرفیت آتشنشانی ما در این حد است که منجر
به از دست دادن حدود 20نفر از بهترین نیروهای این سازمان شده و تعدادی از شهروندان نیز جان خود را از دست دادهاند.

به گزارش اسپادانا خبر، احمد مسجدجامعی درباره حادثه فروریختن ساختمان پلاسکو به حادثه آتشسوزی یک کارگاه تولیدی
واقع در خیابان جمهوری طی سالهای گذشته اشاره کرد و گفت: براساس پیگیریهایی که آن زمان در شورای شهر انجام شد؛

سندی درباره وضع آتشنشانی تنظیم کرده و به دولت فرستادیم که به نتیجه رسید.

وی ادامه داد: تصورم این است که اگر در طول این مدت شورا با روال گذشته موضوع را پیگیری میکرد؛ شاهد وضعیت امروز
و جانباختن و شهادت بیش از 20 نفر از افراد شریف و فداکار آتشنشان و غیرآتشنشان نبودیم.

مسجدجامعی با بیان اینکه در جلسه روز سهشنبه شورای شهر؛ پیشنهاد تشکیل یک کمیته حقیقتیاب را دادهام؛ خاطرنشان
کرد: با برخورد عاطفی؛ این مشکلات حل نمیشود.

این عضو شورای شهر با اشاره به اینکه در حادثه ساختمان پلاسکو ظرفیت کل تهران به کار گرفته شد که این نشان میدهد
ما در برنامههایمان شکستخورده هستیم، اظهار کرد: با وجود سخنرانیهای پرهیجانی که انجام میدهیم؛ ظرفیت آتشنشانی

ما در این حد است که منجر به از دست دادن حدود 20 نفر از بهترین نیروهای این سازمان شده و تعدادی از شهروندان نیز جان
خود را از دست دادهاند.

به لحاظ ساختاری فلج هستیم

وی با تاکید براینکه در حال حاضر تمامی دستگاهها در حال کمک به حل این حادثه هستند آنهم در شرایطی که آتشسوزی تنها
در یک قسمت اتفاق افتاده و در این ماجرا نه بیمارستانها آسیب دیدهاند و نه خیابانها، بیان کرد: شرایط موجود نشان میدهد
ما به لحاظ ساختاری فلج بوده و مشکل داریم. به هر حال زمانی میتوانیم میزان کمک خود را ارزیابی کنیم که اتفاقی رخ داده

باشد. سخنرانی و آمار و جوابیه دادن که کار نیست.

مسجدجامعی با اشاره به جلسه روز سهشنبه هیات امنای ساختمان پلاسکو اظهار کرد: در این جلسه هیات امنا عنوان کردند
که سازمان آتشنشانی یکبار ساختمان پلاسکو را بازرسی و اعلام کرده است که تاسیسات ساختمان برای مقابله با بحران

قابل قبول است اما پلکان آتشنشانی ندارد که وجود آن ضروری است، اما از آنجا که هزینه ساخت این پلکان برعهده
مستاجران نیست و برعهده مالک یعنی بنیاد مستضعفان است؛ اخطاریه آتشنشانی را در اختیار بنیاد مستضعفان قرار دادیم.

وی اضافه کرد: همچنین هیات امنا اعلام کردند در بالای ساختمان منبع آب آتشنشانی و آب شرب وجود داشته نه منبع
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گازوئیل زیرا این منبع در طبقه زیرزمین است که هنوز هم سالم مانده است. به نظر میرسد اینکه در خبرها میگویند در
قسمت بالایی ساختمان منبع گازوئیل وجود داشته برای آن است که بگویند اهالی ساختمان بیاحتیاطی کرده و طبق معمول

تقصیر را به گردن مردم بیندازند.

مسجدجامعی با اشاره به حادثه خیابان جمهوری یادآور شد: در آن حادثه نیز اعلام کردند که اگر خانم متوفی صبر میکرد؛
ماشینها میرسیدند و او را نجات میدادند. لذا من نیز فکر میکنم این امکان وجود دارد که دوباره تقصیرها را متوجه کسانی

کنند که در این حادثه جان و سرمایه خود را از دست دادند.

وی با تاکید بر لزوم بررسی ابعاد این مساله عنوان کرد: اطلاعاتی که شبکههای رسمی با هیجان ارایه میدهند خیلی قابل
اطمینان نیست زیرا این موارد توسط یک مقام مسئول در یک شبکه رسمی بیان شده که البته مشخص است رسانه رسمی؛

بازتابی از دغدغههای یک گروه خاص را ارایه میدهد که کاملا قابل مشاهده است.

شلنگ آتشنشانی تا طبقه دهم ساختمان بالا آمد

مسجدجامعی با بیان اینکه این افراد برخلاف برخی مدیران که درباره همهچیز صحبت میکنند، ادب اظهارنظر را نگاه داشتند؛
اضافه کرد: آنها در این جلسه مطالبی را گفتند که درخصوص آن هیچ اجماعی نبود. بهعنوان مثال آنها نقل میکردند که شلنگ

آتشنشانی تا طبقه دهم بیشتر بالا نیامد در عین حال برخی میگفتند ما اطلاعات فنی و کارشناسی نداریم لذا در این زمینه
اجماع نداشتند.

وی با تاکید براینکه به عنوان نماینده مردم تهران؛ باید این مساله را جدی تلقی کنیم، تصریح کرد: در جلسه شورای شهر انتظار
بیشتری داشتم. مثلا میتوانستند رونمایی از سامانه جامع مصوبات شورای شهر را روز دیگری انجام دهند. از ما نمایندگان
مردم انتظار میرفت به این مساله که هم به شهرداری مرتبط میشود و هم مردم در تب وتاب آن هستند؛ بیشتر پرداخته

شود.
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